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Abstract (en)
The floor (1) has a top layer (13) made of wood, where the floor is configured in a rectangular shape. Slots (15) are provided in a lower side (16)
of a carrier plate (14) i.e. high density fiberboard, where the slots are extended over width of the carrier plate. Each slot includes an inner lying
deep section (17) and a mouth side deep section (18), where slot width (b1) is constant in the inner lying deep section and another slot width (b2)
increases towards a mouth (23) in the mouth side deep section. The top layer is provided with a coating.

Abstract (de)
Eine Parkettdiele (1) besitzt eine rechteckige Konfiguration und besteht aus einer Deckschicht (13) aus Holz und einer Trägerplatte (14). In der
Unterseite (16) der Trägerplatte (14) sind Schlitze (15) vorgesehen, welche sich über die Breite der Trägerplatte (14) erstrecken. Erfindungsgemäß
weist jeder Schlitz (15) zwei Tiefenabschnitte (17, 18) auf. Die Schlitzbreite (b1) im schlitzinnenliegenden Tiefenabschnitt (17) ist konstant,
wohingegen die Schlitzbreite (b2) im mündungsseitigen Tiefenabschnitt (18) zur Mündung (23) hin zunimmt.
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